
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:2753 Skyddade identiteter

I en granskning har TV4-nyheterna gått igenom alla JO-anmälningar gällande 
skyddade identiteter de senaste 25 åren, varvid det visar sig att i många fall har 
den skyddade identiteten röjts av myndigheter. Skatteverket förekommer i flest 
anmälningar, 73 stycken, vilket är betydligt fler än andra myndigheter. Enligt 
en folkbokföringsexpert på Skatteverket är detta oacceptabelt, och det borde 
självklart råda nolltolerans mot denna typ av misstag.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att Skatteverkets hantering av 
uppgifter om skyddade identiteter ska bli säkrare?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-04
Besvaras senast
2021-05-12 kl. 12.00


